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Írásbeli kérdé s
A Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

A Házszabály 91 .§ . alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Dr. Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszter úrna k

Mit lehetne tenni a közbiztonság növelésére Dél-Hevesben ?
címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

Ez év március 9-én K/5225 számon iktatott, Miniszter Úrhoz intézett hasonló tartalm ú
írásbeli kérdésemre adott válaszában tájékoztatott arról, hogy a rendészeti iskolák 2008. évi
végzőseiből 28 főt kap a Heves Megyei RFK, és ebből a keretből lehetőség nyílik a Hevesi
Rendőrkapitányság állományának feltöltésére .
Annak ellenére, hogy a dél-hevesi térség bűnügyileg Heves megye legfertőzöttebb területe,
ebből a létszámból a Hevesi Rend őrkapitányság mindössze 2 főt kapott, holott hatékony
működéséhez minimum 13 fős létszámemelésre lenne szükség .

Tisztelt Miniszter Úr !

Válaszában a térségben javuló bűnügyi statisztikákról számol be . Noha ez bizonyára valóban
így van, de az itt élők semmit sem tapasztalnak belőle, sőt egyre elkeseredettebbek,
kilátástalan helyzetük miatt a rend őri tehetetlenséget okolják .
Árnyalja a statisztikai adatokat az a tény is, hogy kisebb bűncselekményeket be se m
jelentenek az állampolgárok, mondván, úgysem lesz eredményes a nyomozás .

Az országos közvéleményt elérő bűncselekmények sem csökkentek, csak a legutóbb i
Tarnabodon történt molotov-koktélos támadás idős lakosok ellen is óriási közfelháborodást
keltett .
Mindez kihat az amúgy is katasztrofális gazdasági helyzetre, egy ilyen „hírhedt” térségbe ne m
szívesen telepednek vállalkozások, amelyek munkahelyet teremtenének .
A lakóingatlanok egyre értéktelenednek, a fiatalok elhagyják a térséget, egyre kilátástalanab b
a felzárkózás .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem segítségét valamilyen igazán hatékony, az állampolgárok számára is érzékelhető
közbiztonság-fejlesztéshez, melynek megoldását továbbra is egy jelent ős állománynövelésben
látom a Hevesi Rendőrkapitányság területén!



Kérdésemre írásbeli válasz kérek Miniszter Úrtól .

Budapest, 2008. október 5 .

Tisztelettel :

Jos
országgyulési képviselő
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